
Grundejerforeningen Egeskoven. REFERAT 

Dagsorden for bestyrelsesmøde onsdag d. 6. - 11, 2024, kl. 19.00 i Egekværnen 

Møde nr. 5 

1. Velkomst 

 

2. Mødedeltagere 

Deltagere: Janni Thomsen, Claus Mølgaard, Keld Nissen, Janus Brink Strøh, 

Kirsa Segerhard, Jette K. Lundkvist, Ivan Kristensen, Keld Højgaard 

Afbud:  

Kaffe/te: Janni 

Brød/kage: Janus 

Bemærkninger til referat nr. 4 

Ingen bemærkninger 

 

3. Fastlæggelse af møder i foråret 

Julefrokost fredag 10. januar - allerede fastlagt 

Onsdag 15. januar 

Onsdag 5. marts 

Onsdag 30 april Generalforsamling 

 

 

4. Græsområdet ved Tårnly 

Søren V. (Efterskolen) er startet på enkelte opgaver for Grundejerforeningen ved Ivans mellemkomst. For 

nuværende græsområdet ved Tårnly med græsslåning og anbringelse af kampesten langs vejen. Claus er 

nu i kontakt med Tårnly, der billiger Grundejerforeningens indsats. Der resterer et spørgsmål om 

flagstangens tilhørsforhold. 

 

5. Status på den røde port 

Hald Ege borgerforening bidrager gerne som borgerforening med CVR - nummer, til brug for 

puljeansøgninger. 

 

6. Ivans mand - opgaver 

Søren V stopper på efterskolen, men han afslutter arbejdet ved Tårnly. Ny opgave kunne være at brænde 

ukrudt langs Videbechs Allé i stedet for at dampe for 10.000 kr. 

 

7. Vandtårnet - kontingentspørgsålet 



Sagen pågår - se referat fra september. Keld N er fortsat på sagen. Kirsa slår fast at Vandtårnet 

har adresse på Videbechs Allé. 

 

8. Er der nogle opgaver vi skal have håndteret her og nu 

 

Keld N. har kontaktet Thomas Nørgaard for at checke rendestensbrønde. Ifølge Jette er det Trafik og Vej 

der har opgaven. De gør det en gang om året. Viser der sig et akut behov, reagerer Grundejerforeningen 

på en henvendelse. 

 

9. Vinterbekæmpelse/Janus 

Vi har indtil nu taget vejene, også de to ”hestesko”. Boligforeningen har så taget cykelstien. - En 

bytteordning. Janus foreslår at vi passer vores egen butik i år, fremfor en usikker bytteordning, altså uden 

”hesteskoene” men med cykelstien. Janus ser på kontrakten med Snevagten. 

 

10. Status på buslomme ved efterskolen 

Se referat fra 24. september.  

Janus indvender at der med en løsning ned til brandvejen kommer meget mere asfaltvej ved siden af den 

eksisterende vej og cykelsti. Sagen pågår. Vi som Grundejerforening har en interesse i så lidt asfalt som 

muligt. Claus deltager som repræsentant for grundejerforeningen dialogmøde med kommunen og  

beboere der har særlig interesse i buslommen. 

 

 

11. Evt.  

 

Forespørgsel fra andelsboligforeningen, om grundejerforeningen vil bidrage til driften af deres 

hjertestarter. Grundejerforeningen mener ikke umiddelbart det er en opgave for Grundejerforeningen. 

 

Næste møde:  Onsdag 15. januar 

 

 


